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PROTOKÓŁ Nr XXXVII/13 

z sesji Rady Gminy Kwidzyn 

odbytej w dniu 14 grudnia 2013 r. 

 

Miejsce sesji: siedziba Urzędu Gminy Kwidzyn, ul. Grudziądzka 30, sala narad nr 22. 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn – Pan Henryk Ordon. 

Obrady sesji protokołowała podinspektor ds. organizacyjnych i samorządowych – Pani Katarzyna Kisiel 

Sesję rozpoczął Przewodniczący o godz. 9.00, a zakończył o godz. 11.00 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 Pan Henryk Ordon – Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn dokonał otwarcia 

XXXVII sesji Rady. Stwierdził, iż na podstawie listy obecności radnych, w obradach 

uczestniczy 9 radnych, wobec czego rada posiada wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 W sesji uczestniczyli:  

◦ Wójt Gminy – Pani Ewa Nowogrodzka,  

◦ Sekretarz Gminy – Pani Anna Mielniczek,  

◦ Skarbnik Gminy – Pani Krystyna Jaranowska,  

◦ pełnomocnik Wójta ds. oświaty Pani Eliza Ponikowska,  

◦ pełnomocnik Wójta ds. problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii Pani 

Dorota Madej. 

 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon powitał wszystkich zgromadzonych  

na XXXVII obradach sesji Rady Gminy Kwidzyn. 

  Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2. Przedłożenie porządku sesji do zatwierdzenia. 

 Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek sesji, który radni i sołtysi 

otrzymali wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji. Nie zgłoszono żadnych wniosków,  

w związku, z czym poddał pod głosowanie proponowany porządek sesji, który został przyjęty 

jednogłośnie (9 głosów „za”), w następującym brzmieniu: 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedłożenie porządku obrad do zatwierdzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2014, 

2) w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014, 

3) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Kwidzyn,  

4) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kwidzyn na 2013 rok, 

5) w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Kwidzyńskiego, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji  

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystywania dotacji udzielonych  

dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne  

na terenie gminy Kwidzyn, 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kwidzynie, 

8) w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kwidzynie do prowadzenia postępowań oraz wydawania decyzji administracyjnych  

w zakresie przyznawania dodatku energetycznego 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z XXXVI sesji Rady Gminy. 

8. Wolne wnioski.  

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Gminy. 

 Przewodniczący oświadczył, iż protokół z XXXVI sesji był wyłożony do wglądu                   

w budynku Urzędu Gminy, w biurze rady (pokój nr 19). Zwrócił się z pytaniem do radnych, 

czy wnoszą do protokołu uwagi. W związku z brakiem uwag uznał, iż protokół z XXXVI 

sesji RG został przyjęty. 
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Ad. 4. Interpelacje i zapytania. 

 Radny Tomasz Świerczek zapytał jak planuje się zagospodarowanie budynku  

po starej szkole w Janowie. Radny podnosi także, aby wstrzymać się ze sprzedażą 

nieruchomości w Brokowie Tychnowieckim, do czasu podjęcia uchwały w sprawie 

elektrowni wiatrowych. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami.  

 Pani Wójt ustanie przedłożyła sprawozdanie z działalności za okres od 2 grudnia 

2013r. do 13 grudnia 2013 roku.  

2 grudnia 2013r. – wzięcie udziału w spotkaniu w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej  

w Kwidzynie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kwidzyńskiemu. Pani 

Wójt pokrótce wyjaśniła cel kontynuacji programu, którym jest przede wszystkim wspieranie 

uczniów o szczególnych predyspozycjach w zakresie matematyki, fizyki i informatyki.  

3 grudnia 2013r. – spotkanie w Urzędzie Gminy z przedstawicielem PGNiG (Polskie 

Górnictwo Naftowe i Gazownictwo S.A) w sprawie przekazania gazociągu. Ponadto 

podpisanie umowy w Urzędzie Marszałkowskim na dofinansowanie projektu pn. „Wykonanie 

dokumentacji techniczno - projektowej dla pompy ciepła, celem wykorzystania ciepła 

odpadowego do ogrzewania budynków publicznych. Pompa zapewni ciepło dla Szkoły 

Podstawowej, Przedszkola i Biblioteki w Korzeniewie.  

 

4 grudnia 2013r. – Pani Wójt uczestniczyła wraz z Przewodniczącym Rady w uroczystości 

wręczenia corocznych nagród Starosty Kwidzyńskiego dla przedsiębiorców z powiatu 

kwidzyńskiego. Zostały nagrodzone 3 firmy z terenu Gminy Kwidzyn: CPS IP, CESMEX  

i ZIARNPOL. 

5 grudnia 2013r. – wspólne posiedzenie komisji stałych i dyskusja nad projektem budżetu na 

2014 rok. Udzielenie wywiadu Telewizji Gdańskiej na temat odczuwalnych korzyści dla 

Gminy w związku z wybudowaniem mostu przez Wisłę oraz na temat współpracy  

z Kwidzyńskim Parkiem Przemysłowo – Technologicznym w Górkach. 

6 grudnia 2013r. – spotkanie w siedzibie koncernu LOTOS S.A w celu promocji 

Kwidzyńskiego Parku Przemysłowo – Technologicznego.  
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7 grudnia 2013 r. – Pani Wójt wzięła udział z Panem Henrykiem Ordonem w tradycyjnym 

spotkaniu przy Powiślańskim Stole Bożonarodzeniowym w Gardei. Podziękowała  

za aktywność kół Gospodyń Wiejskich z Tychnów, Rakowca, Marezy, Brachlewa i Pastwy. 

9 grudnia 2013r. – Pani Wójt i Pan Jarosław Rosiak - Prezes Kwidzyńskiego Parku 

Przemysłowo – Technologicznego wzięli udział w spotkaniu na Politechnice Gdańskiej  

w celu zainteresowania instytucji inwestowaniem w KPPT w Górkach.  

10 grudnia 2013r. – wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Gminy Kwidzyn – ciąg dalszy 

omawiania projektu budżetu na 2014 rok oraz posiedzenie komisji ds. Rozwoju Gminy, 

Budżetu i Rolnictwa. Tego samego dnia spotkanie wigilijne w Tychnowach.  

11 grudnia 2013r. – spotkanie w Urzędzie Gminy z przedstawicielami firmy SHARP 

(produkcja lamp solarnych) oraz Prezesem KPPT w Górkach w celu promocji Parku  

i zachęcenia do inwestowania na tych terenach. W tym samym dniu spotkanie w I Liceum 

Ogólnokształcącym w Kwidzynie z uczniami biorącymi udział w projekcie „Pomorskie dobry 

kurs na edukację. Wspieranie uczniów o szczególnych predyspozycjach w zakresie 

matematyki, fizyki i informatyki”.  

12 – 13 grudnia 2013r. – w Urzędzie Gminy odbywały się szkolenia zorganizowane przez 

Stowarzyszenie Eko Inicjatywa.   

 Ponadto Pani Wójt poinformowała o rozstrzygnięciu przetargu na zimowe utrzymanie 

dróg w Gminie Kwidzyn w sezonie 2013/2014. Powiedziała, że gmina została podzielona na 

10 rejonów, niestety nie na wszystkie wpłynęły oferty. Obecnie jesteśmy na etapie 

podpisywania umów, ale nadal są prowadzone rozmowy w celu wyłonienia wykonawcy usług 

na pozostałe rejony. Umowy będę zawierane do 30 kwietnia 2014 roku. 

 Pani Ewa Nowogrodzka przekazała informację o zakończonym przetargu na remont 

pomieszczeń dla Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Wpłynęło 8 ofert. Niestety 

najniższa oferta znacznie przewyższa wskazaną przez nas w przetargu i wynosi 385 000 zł. 

Pani Wójt dodała, że w związku z tym konieczne będzie zabezpieczenie w budżecie na 2014 

rok dodatkowej kwoty 110 000 zł, co zostanie omówione na sesji poświęconej uchwaleniu 

budżetu.  

 Wójt Gminy udzieliła informacji o terminie otwarcia ofert na dostawę energii 

elektrycznej w Gminie Kwidzyn oraz w sprawie zapytania ofertowego na budowę hali 

sportowej w Rakowcu.  
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Ad. 6. Podjęcie uchwał:  

1) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

na rok 2014, 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę  

9 głosami „za” nadając jej numer XXXVII/200/13. W głosowaniu udział wzięło 9  

z 15 obecnych na sesji radnych.  

     Uchwała stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

2) w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2014, 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę  

9 głosami „za” nadając jej numer XXXVII/201/13. W głosowaniu udział wzięło 9 z 15 

obecnych na sesji radnych.  

     Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

3) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kwidzyn na 2013 rok, 

 Projekt uchwały omówiła także Skarbnik Gminy. Wyjaśniła, że proponowane zmiany 

skutkują w dochodach zmniejszeniem planu budżetu o kwotę 40 600 zł i zwiększeniu o kwotę 

40 600 zł. Natomiast w wydatkach plan zmniejsza się o 375 000 zł i zwiększa o kwotę 

365 000 zł i w rezultacie zmniejszenie wydatków wynosi 10 000 zł. Pani Skarbnik dodała,  

że w dochodach zmiany są wynikiem zwiększenia o kwotę 40 600 dochodów  

na dofinansowanie własnych inwestycji pozyskane z innych źródeł oraz zmniejszenia o kwotę 

40 600 wpływów ze sprzedaży składników majątkowych. Następnie wskazując kwoty 

zwiększeń i zmniejszeń w wydatkach budżetu w poszczególnych działach klasyfikacji 

budżetowej Pani Skarbnik omówiła proponowane zmiany. Podsumowując stwierdziła, że plan 

budżetu po zmianach po stronie dochodów będzie wynosił 33 632 631 zł, po stronie 

wydatków 35 170 720 zł. Kwotę 10 000 zł przeznacza się na spłatę pożyczki  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowisk i Gospodarki Wodnej w Gdańsku. 

Podkreśliła, że deficyt budżetowy zmniejszy się o kwotę 10 000 zł i wyniesie 1 538 089 zł.  

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę 
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15 głosami „za” nadając jej numer XXXVII/202/13. W głosowaniu udział wzięło 

15 obecnych na sesji radnych. 

 Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Kwidzyn, 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

 Projekt uchwały uzasadniła Pani Krystyna Jaranowska, wyjaśniając, że podjecie 

uchwały jest związane z przyjętymi zmianami w budżecie gminy na 2013 rok. W załączniku 

Nr 1 do uchwały należy uwzględnić umorzenie w miesiącu grudniu pożyczki  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku  

w kwocie 290 000 zł i spłacenie pozostałej kwoty 10 000 zł. Z kolei zmiany w załączniku  

Nr 2 dotyczą zmniejszeń w 2013 roku i zwiększeń w 2014 roku środków przeznaczonych  

na realizację zadań inwestycyjnych w Gminie Kwidzyn.  

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę 

15 głosami „za” nadając jej numer XXXVII/203/13. W głosowaniu udział wzięło 

15 obecnych na sesji radnych.        

     Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

5) w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Kwidzyńskiego, 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

 Projekt uchwały omówiła pełnomocnik Wójta ds. oświaty Pani Eliza Ponikowska, 

która wyjaśniła, że udzielona pomoc przeznaczona zostanie na kontynuację projektu  

pn. „Wspieranie uczniów o szczególnych predyspozycjach w zakresie matematyki, fizyki,  

i informatyki”. Niniejszy projekt realizowany był od września 2011 roku do czerwca 2013 

roku dla uczniów z gimnazjów i szkół ponadgimnazjalnych w powiecie kwidzyńskim. Wzięła 

w nim także udział uczennica z Gimnazjum w Liczu. Pani Ponikowska dodała, że w ramach 

projektu uczniowie uczestniczyli w zajęciach z matematyku, fizyki i informatyki oraz 

wyjeżdżali do trójmiejskich miast na zajęcia przygotowane specjalnie dla nich. Kontynuacja 

projektu jest konieczna ze względu na podpisane porozumienie między Województwem 

Pomorskim, a Powiatem Kwidzyńskim, z którego wynika, że projekt powinien być 

kontynuowany przez okres nie krótszy niż 2 lata.  

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę 
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15 głosami „za” nadając jej numer XXXVII/204/13. W głosowaniu udział wzięło 

15 obecnych na sesji radnych.   

     Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji  

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości wykorzystywania dotacji udzielonych  

dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne  

na terenie gminy Kwidzyn, 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

 Projekt uchwały omówiła pełnomocnik Wójta ds. oświaty Pani Eliza Ponikowska. 

Pani pełnomocnik wyjaśniła, że wysokość dotacji przekazanej z budżetu gminy 

niepublicznym przedszkolom wyniesie 75% wydatków bieżących ponoszonych  

w przedszkolu publicznym prowadzonym przez Gminę Kwidzyn w przeliczeniu na jednego 

ucznia, pomniejszonych o opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego oraz  

za wyżywienie, stanowiące dochody budżetu Gminy Kwidzyn. Dodała, że na ucznia 

niepełnosprawnego dotacja wyniesie 100% w części oświatowej subwencji ogólnej 

otrzymywanej przez naszą gminę.  

 Radny Janusz Dziadko zapytał skąd przedszkola niepubliczne mają wziąć pieniądze  

na swoją działalność?  

 Pani Eliza Ponikowska udzieliła wyjaśnień radnemu. Wskazała, że ustawa z dnia 13 

czerwca 2013r. o zmianie ustawy o systemie oświaty doprecyzowała zmiany w zakresie 

dotowania niepublicznych przedszkoli, a ponadto zobowiązała organ stanowiący jednostki 

samorządu terytorialnego do ustalenia trybu udzielenia i rozliczania tych dotacji. My nie 

mamy na to wpływu i musimy się dostosować do tych przepisów.  

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę 

13 głosami „za” oraz 2 głosami „przeciwnymi” nadając jej numer XXXVII/205/13.  

W głosowaniu udział wzięło 15 obecnych na sesji radnych.  

     Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Kwidzynie, 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

 Projekt uchwały uzasadniła Sekretarz Gminy, wyjaśniając, że w związku  

z nowelizacją ustawy Prawo energetyczne Gminie zostało zlecone zadanie przyznawania 
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dodatku energetycznego, na które otrzyma dotację celową. Dodała, że do uzyskania dodatku 

będą uprawione osoby otrzymujące dodatek mieszkaniowy. W związku z tym, że Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej prowadzi sprawy związane z przyznawaniem dodatków 

mieszkaniowych, przekazanie zadań związanych z przyznaniem dodatku energetycznego jest 

uzasadnione i zobowiązuje do wprowadzenia zmian w Statucie. 

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę  

9 głosami „za” nadając jej numer XXXVII/206/13. W głosowaniu udział wzięło 9 na 

15 obecnych na sesji radnych.  

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

8) w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kwidzynie 

do prowadzenia postępowań oraz wydawania decyzji administracyjnych w zakresie 

przyznawania dodatku energetycznego.  

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały.  

 Projekt uchwały omówiła także Sekretarz Gminy, który wyjaśniła, że projekt uchwały 

ma na celu nadanie upoważnień Kierownikowi GOPS do prowadzenia postępowań  

i wydawania decyzji administracyjnych w zakresie przyznawania zryczałtowanego dodatku 

energetycznego uprawnionym odbiorcom wrażliwym.  

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę  

9 głosami „za” nadając jej numer XXXVII/207/13. W głosowaniu udział wzięło 9 na 

15 obecnych na sesji radnych.  

     Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z XXXVI sesji Rady Gminy. 

 Odpowiedzi na interpelacje z XXXVI sesji Rady Gminy udzieliła Wójt Gminy Pani 

Ewa Nowogrodzka.       

Odpowiedź stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady w odniesieniu do udzielonej przez Panią 

Wójt odpowiedzi na interpelację dotyczącą remontu drogi Mareza – Korzeniewo. Pan Henryk 

Ordon odpowiedział, że jego interpelacja nie dotyczyła remontu całej drogi, a jedynie 

bieżących napraw. Dodał, że na całej długości są dziury, a w Korzeniewie studzienki 

kanalizacyjne są zapchane i po deszczu wylewają.  
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 Pani Wójt odpowiedziała, że, jeśli chodzi o bieżące utrzymanie dróg to realizujemy  

to zadnie. Co roku w budżecie gminy zabezpieczamy środki m.in. na łatanie dziur na tym 

odcinku. 

 Przewodniczący Rady przypomina, że po apelu mieszkańców z Marezy do GDDKiA 

został wykonany remont odcinka w Marezie. W kwietniu tego roku na sesji gościliśmy 

przedstawiciela Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Pana Zdzisława 

Kuczmińskiego, który powiedział, że droga w Korzeniewie może także zostanie 

wyremontowana. Skończyło się na obietnicach.  

 Pani Wójt podkreśliła, że nie może odpowiadać za to, że Generalna Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad nie wykonała dalszego odcinka tej drogi. Powodem tego były  

na pewno ograniczone środki w budżecie. 

 Radny Tomasz Świerczek podnosi, że mieliśmy wyznaczyć naszego przedstawiciela  

w zespole problemowym ds. rzeki Liwy.  

 Pani Wójt wyjaśniła, że nie łatwo będzie wyznaczyć taka osobę, ponieważ musi ona 

spełniać określone wymogi i posiadać odpowiednie kwalifikacje. Ponadto musi ukończyć 

kurs, który kosztuje 3 000 zł i zdać egzamin państwowy. Możemy wyznaczyć pracownika 

urzędu gminy do odbycia takiego szkolenia, ale wówczas musimy się liczyć z pokryciem tych 

kosztów . 

 Radny Ryszard Szczukowski powrócił do tematu oświetlenia. Twierdzi, że jeszcze  

do niedawna był przekonany, że jesteśmy bliżej rozwiązania problemu, ale okazało się,  

że firma Energa prowadzi działania monopolistyczne. Radny zapytał czy w takim razie gmina 

może podpisać umowę z innym operatorem na poszczególne rejony, a jeśli nie, czy tej 

sprawie nie powinna przyjrzeć się bliżej Najwyższa Izba Kontroli? 

 Pani Wójt udzieliła odpowiedzi radnemu wyjaśniając, że nie możemy zlecić nikomu 

innemu tych prac, ponieważ urządzenia oświetleniowe nie należą do nas. Poinformowała 

także, że dnia 10 grudnia odbyło się ponowne spotkanie z przedstawicielem Energii,  

na którym ustalono, że zostanie wykonane to, do czego zobowiązali się w umowie. Ponadto 

jesteśmy w stałym kontakcie z Urzędem Regulacji Energetyki, który monitoruje działania 

Energii Operator. Pani Wójt poinformowała także, że zostało wszczęte postępowanie  

z Energią Operator dotyczące od dwóch lat niedziałającego oświetlenia w sołectwie 

Kamionka.  
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Ad. 8. Wolne wnioski.  

 Sołtys sołectwa Rakowiec, Pani Elżbieta Szczukowska podzieliła się informacją  

o wydaniu publikacji „Aktywność kobiet wiejskich” przez Krajową Sieć Obszarów 

Wiejskich.  

 Sołtys sołectwa Licze Pan Jacek Osial zgłosił zapotrzebowienie na piach do 

posypywania oblodzonych miejsc najczęściej użytkowanych przez mieszkańców, czyli koło 

przystanków autobusowych.  

 Radny Tomasz Świerczek zgłosił zły stan kanału Katrynka. Wnosi także  

o poprawienie drogi w Podzamczu od mostu i w Gniewskim Polu.  

 Sołtys sołectwa Brokowo Pani Anetta Biskupska zawnioskowała o przycięcia gałęzi 

drzewa w Brokowie Górnym przy przystanku autobusowym, które zasłania lampę 

oświetleniową. Pani Sołtys zgłosiła także problem, że lampy oświetleniowe w sołectwie  

są zbyt szybko wyłączane, a powinny być dopiero od godziny 24:00. Ponadto w Brokowie 

Górnym rano lampy nie świecą się w ogóle, co nie sprzyja bezpieczeństwu.  

 Radny Tomasz Świerczek uważa, że po przejęciu przez Gminę w katastrofalnym 

stanie drogi na odcinku Korzeniewo - Mareza wówczas pozostawiono mieszkańców z dużym 

problemem. Wielokrotnie monitowałem o remont tej drogi, ale odzewu nie ma żadnego. 

Może mieszkańcy powinni zablokować tę drogę, aby zwrócić uwagę na problem władz 

samorządowych.. Radny zawnioskował także o odwodnienie ul. Długiej w Marezie, w której 

po deszczu tworzą się ogromne kałuże i monitowanie w tej sprawie do GDDKiA. 

 Pani Wójt odpowiedziała, że może z taką prośbą się zwrócić do Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad. 

 Sołtys Pani Genowefa Szczotka zawnioskowała o postawienie wiaty przystankowej  

w Kamionce. Pani Wójt udzieliła odpowiedzi, że wniosek zostanie zrealizowany w 2014 

roku.  

 Radny Bogdan Muchowski zgłosił, że w Dankowie mieszkańcy ul. Szafirowej. 

Zawnioskował także w sprawie poprawienia wjazdu na osiedle. Radny zamonitował także  

o ustawienie lampy chociażby „prowizorycznej” w miejscu, gdzie ma żadnego oświetlenia 

oraz aby patrole policji częściej zaglądały na nasze osiedle. 

 Radny Stanisław Olszewski zamonitował w sprawie poprawienia drogi do Woli 

Sosenki.  
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Ad. 10. Zamknięcie sesji. 

 Wobec wyczerpania porządku XXXVII sesji Rady Gminy Kwidzyn Przewodniczący 

Rady Pan Henryk Ordon zamknął sesję, informując jednocześnie o terminie kolejnej sesji, 

która odbędzie się 20 grudnia 2013 roku. 

 
PROTOKOŁOWAŁA:        PRZEWODNICZYŁ:

  

Podinspektor ds. Organizacyjnych i Samorządowych     Przewodniczący Rady 

 

Katarzyna Kisiel         Henryk Ordon 

            

                   


